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کازرون
فرش قرمز زیر پای آزادگان 

کازرونی

به مناسبت 26 مرداد سالروز بازگشت آزادگان سرافراز به 
میهن اسلامی طی مراسمی از آزادگان کازرونی تجلیل شد.
گروهخبروعکس/داودکشاورز،علیگلچین
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به  گلچین: علیرضا و
ایثارگران شهرستان  امور  بنیاد شهید و  از روابط عمومی 
امور  و  شهید  بنیاد  همکاری  با  مراسم  این  کازرون، 
حضور  با  و  کازرون  شهرستان  فرمانداری  و  ایثارگران 
رفاهی  مجتمع  در  شهرستان  مسئولین  و  ادارات  روسای 

فرهنگیان کازرون برگزار شد.
در ابتدای مراسم آزادگان عزیز با عبور از فرش قرمز و در 
میان استقبال باشکوه فرماندار، مسئولین و روسای ادارات 
شهرستان که با شاخه های گل به پیشواز این عزیزان آمده 

بودند قدم به سالن گذاشتند.
امور  و  شهید  بنیاد  رئیس  همایش  این  حاشیه های  در 
ایثارگران شهرستان کازرون طی گفت وگویی اختصاصی 
با طلوع عنوان داشت: وقتی 26 مردادماه سال 69 را به یاد 
می آوریم متوجه می شویم که باید همه ساله یاد و خاطرات 
ورود عزیزان آزاده را ارج نهیم به طوری که این شیر مردان 
کازرونی که سال ها در زندان و سیاهچال های رژیم بعثی 
عراق با سخت ترین شرایط به سر بردند مایه های افتخار این 
مرز و بوم گشتند. رضازاده همچنین ضمن تجلیل از این 
آزادگان افزود: ما خواستار اجرای قوانینی که در خصوص 
در  به طوری که  هستیم  است  رسیده  تصویب  به  آزادگان 
روز ورود این عزیزان همه با اشتیاق اعلام داشتند آزادگان 
قهرمانان این کشورند؛ ولی متأسفانه امروزه متوجه شده ایم 
که بی مهری برخی از مسئولین باعث رنجیده خاطر شدن 
آنها گردیده است؛ ولی در مقابل متوجه می شویم که توجه 
مسئولان در حال حاضر بیشتر به فوتبالیست ها و قهرمانان 

ورزشی است نه آزادگان. 
روی  پیش  مشکلات  از  برخی  به  اشاره  با  همچنین  وی 
آزادگان افزود: اکثر آزادگان ما به خاطر نارسایی غذایی 
داخلی  مشکلات  و  سوءهاضمه  دچار  اسارت  هنگام  در 
اتفاق  این عزیزان به پیری  شده اند و متأسفانه قریب به 
حال  در  و  شده اند  گرفتار  عصبی  مشکلات  و  زودرس 
موفق  تاکنون  دولت  مالی  وضعیت  عدم  دلیل  به  حاضر 
نشده ایم برخی از مشکلات معیشتی، رفاهی و... را برطرف 
کنیم. همچنین رضازاده در خصوص خواسته به جا و حق 
آزادگان نسبت به آینده فرزندانشان عنوان داشت: با توجه 
کرده  ازدواج  بالا  سنین  در  اکثراً  عزیزان  این  اینکه  به 
متأسفانه  ولی  دارند؛  فزرندانی  سال ها  از  پس  حال  بودند 
به طوری که  هستند  آنان  برای  اشتغال  ایجاد  نگران  همه 
فزرزندانشان دارای تحصیلات ارزشمندی هم هستند. این 
اعطای  پایان گفت وگوی خود در مورد  مقام مسئول در 
وام به آزادگان عنوان داشت: افرادی که تاکنون موفق به 
ابتدا تا  دریافت وام 70 میلیونی جهت کمک تحصیل از 
دانشگاه و مسکن، نگردیده اند می توانند با مراجعه به بنیاد 
شهید و امور ایثارگران و تکمیل نمودن پرونده تسهیلات 

لازم را دریافت دارند. 

 لارستان

فرماندارویژهلارستان:
امنیت به شکل داوطلبانه 

به وسیله مردم صورت گیرد

شکل  به  امنیت  اگر  کرد:  تأکید  لارستان  ویژه  فرماندار 
و  آسیب ها  با  گیرد،  صورت  مردم  به وسیله  داوطلبانه 

هزینه های کمتری روبه رو خواهیم بود.
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
تودیع  مراسم  در  حسنی  جلیل  لارستان،  ویژه  فرمانداری 
و معارفه فرماندهی انتظامی لارستان بابیان اینکه اگر سیر 
کنیم،  نگاه  را  تابه حال  گذشته  از  امنیت  تأمین  تاریخی 
می بینیم که عدم آگاهی و رشد فکری و اجتماعی و عدم 
هزینه های  باید  امنیت  تأمین  برای  غنی  فرهنگ  وجود 
گزافی صورت پذیرد، اظهار داشت: جوامع ما باوجود علم 

فناوری روز و احکام  از  اعتقادات روز و برخورداری  و 
اسلامی و دینی که متناسب با دوره خود بوده است باعث 

شد که برقراری امنیت با هزینه کمتری تأمین گردد.
انتظامی ما در سطح  افزود: تعالی و نوع نگاه نیروی  وی 
کشوری، استانی و شهرستانی از یک نگاه انسانی برخوردار 
مردم و  با  انتظامی  نیروی  بین  باعث شده  است که  بوده 

دستگاه های مختلف رابطه ای تنگاتنگ به وجود آید.
از  اینکه شهرستان لارستان  بابیان  فرماندار ویژه لارستان 
تمایز و ویژگی های خاصی برخوردار بوده است، تصریح 
با  رویارویی  مورد  در  شهرستان ها  برخی  در  شاید  کرد: 
استفاده  امنیت  تأمین  برای  بیشتری  اقتدار  از  باید  مسائل 
بر  لارستان  شهرستان  در  که  نتایجی  ماحصل  اما  کرد، 
مردم  مشارکت  دلیل  به  رسیده ایم  آن  به  جلسات  اساس 
نرم افزاری و سخت افزاری  در عرصه های مختلف ازجمله 

موجب تأمین امنیت شده است.
رئیس شورای تأمین لارستان با اذعان به اینکه اگر امنیت 
به شکل داوطلبانه به وسیله مردم صورت گیرد با آسیب ها 
و  اعتمادها  و  بود  خواهد  روبرو  کمتری  هزینه های  و 
خواهد  دنبال  به  شهرستان  در  صمیمیت ها  و  همدلی ها 
داشت و این اتفاق در شهرستان لارستان دارای مصادیق 
بسیار زیادی است، خاطرنشان کرد: در شهرستان لارستان 
بوده  اسلامی  رفتار  بر  مبتنی  و  نرم  به صورت  برخوردها 
است؛ زیرا فرهنگ و اعتقادات مردم، این اتفاق را رقم زده 
دیندارلو  اینکه سرهنگ حسین  به  اشاره  با  است. حسنی 
نیز  لارستان  انتظامی  فرماندهی  زحمت کش  کارکنان  و 
نرم داشته اند،  با آنها واکنشی  اعتقادات مردم  به  با توجه 
ادامه داد: فرمانده جدید نیروی انتظامی لارستان نیز که در 
شهرستان های مختلف تجربه فرماندهی داشته اند نیز به این 
ما مسلمانیم و  یادآور شد:  نکته توجه خواهند کرد. وی 
اعتقاد داریم که فردای ما بهتر از امروز ما باشد پس باید 

ارتقای شاخص های امنیتی را بالاتر ببریم.
نسبت  امیدواری  ابراز  با  پایان  در  فارس  استاندار  معاون 
مثبت  اتفاقات  باید  امجدی  سرهنگ  حضور  با  اینکه  به 
در شورای تأمین و فرماندهی انتظامی شهرستان رخ دهد، 
تصریح کرد: یکی از مواردی که در شورای تأمین مطرح 
دستگاه های  مشارکت  با  که  کرده ایم  سعی  است  بوده 
سیاسی  و  فرهنگی  و  اجتماعی  وارد حوزه های  شهرستان 
شویم تا نیازمند ورود حوزه امنیتی نباشد و کار پیشگیری 

را به خوبی انجام داده ایم تا نتایج خوبی را رقم بزنیم.

استان خوزستان
درحاشیهحضوررئیسنظامصنفی

کشاورزیخوزستاندرجمعکشاورزان
شرقاستانصورتگرفت؛

گلایه کشاورزان از بی توجهی 
مسئولان خوزستان به 

کشاورزی

خبرنگاروعکاس/اعظمحکیمی:رئیس نظام صنفی 
کشاورزی خوزستان در رأس هیئت عالی رتبه ای از شورای 
با  دیدار  به منظور  استان  تشکل های کشاورزی  هماهنگی 
کشاورزان شرق استان حوزه مارون، زهره و جراحی در 
ابتدا وارد شهرستان امیدیه شد و در جمع کشاورزان این 
معوض  تأمین  هم اندیشی چگونگی  در همایش  شهرستان 

کشت حوزه زهره منطقه امیدیه شرکت کرد.
صنفی  نظام  دبیر  شریفات  امیر  همایش  این  ابتدای  در 
تشریح  به  حاضرین  به  مقدم  خیر  با  امیدیه  کشاورزی 
مشکلات  و  امیدیه  کشاورزی  بخش  وضعیت  آخرین 
به  کشاورزان  از  تعدادی  ادامه  در  پرداخت.  رو  پیش 
شیرالی،  مهران  روغنی،  اسداله  شیرالی،  اصغر  نام های 
قاسم شریفات، مجاهد حیاتی و مجتبی امیری به شدت از 
و  حوزه  این  کشاورزان  به  خوزستان  استاندار  بی توجهی 

کمبود آب و پرداخت نشدن معوض کشت گله کردند.
جمع  در  هم  خوزستان  کشاورزی  صنفی  نظام  رئیس 
کشت  معوض  پرداخت  خواستار  امیدیه  کشاورزان 
شرعی  و  قانونی  به عنوان حق  از آب  محروم  کشاورزان 

کشاورزان تأکید کرد.
و  کشوری  مشکل  یک  را  خشکسالی  اسدی  مسعود 
سراسری برشمرد و از کشاورزان خواست در این شرایط 

حساس با حفظ انسجام و اتحاد از این مرحله عبور کنند.
کشاورزان  شرعی  و  قانونی  حق  را  کشت  معوض  وی 
دانست و گفت: موضوع معوض کشت را استانداری در 
مصوبه ستاد خشکسالی مصوب کرده است؛ ولی متأسفانه 
تاکنون هیچ اقدام عملی برای اجرای آن صورت نگرفته 
است. وی گفت: گلایه های کشاورزان از استاندار به حق 
است و امیدواریم استاندار رویکرد خود را به کشاورزان 

تغییر دهد.
رئیس خانه کشاورز استان خوزستان سپس عصر دیروز، 
امیدیه را به مقصد هندیجان ترک کرد و در میان استقبال 
هم اندیشی  همایش  در  هندیجان  کشاورزان  پرشور 

زهره  رودخانه  نجات  و  کشت  معوض  تأمین  چگونگی 
این  سالن همایش های خلیج فارس  در محل  هندیجان که 

شهرستان برگزار می شد شرکت کرد.
هندیجان  کشاورزی  صنفی  نظام  دبیر  الهیاری  فتح اله 
ضمن خیرمقدم به حاضرین، در ابتدای گردهمایی بزرگ 
بخش  کنونی  وضعیت  تشریح  در  هندیجان  کشاورزان 
کشاورزی این منطقه خواستار پرداخت معوض کشت به 
کشاورزان محروم از آب هندیجان، حل مشکل صندوق 
جهت  سلولزی  سد  ایجاد  کشاورزی،  محصولات  بیمه 
استمهال  به  بانک ها  الزام  و  ورود آب شور  از  جلوگیری 

بدهی کشاورزان شد.
سپس نوبت به چند تن از کشاورزان هندیجان رسید که 
پشت تریبون قرار بگیرند و مشکلات را بیان کنند. در این 
همایش که برای دقایقی فضا به شدت ملتهب و احساسی 
شد این کشاورزان از مشکلات شدید معیشتی خود و حتی 
ناتوانی از درمان خانواده های بیمار خود و حتی عدم توان 
پرداخت هزینه های تحصیل فرزندان خود در فصل جاری 
و احتمال ترک تحصیل آنها در پی چند فصل عدم کشت 
و نداشتن هرگونه درآمدی سخن راندند که به شدت باعث 
حزن و اندوه حاضرین گردید. سخنرانان، شیوه مدیریت 
استاندار خوزستان در بخش کشاورزی را فاجعه بار خواندند 

و خواهان اقدام فوری دولت مرکزی شدند.
رئیس خانه کشاورز استان خوزستان هم در این گردهمایی 
با اشاره به بحران خشکسالی و محرومیت برخی کشاورزان 
از کشت خواستار پرداخت معوض کشت به کشاورزان 
محروم از آب شد. مسعود اسدی افزود: در شرایطی که با 
بحران بی آبی روبه رو هستیم باید تأمین زندگی و معیشت 
هم  بانک ها  طرفی  از  گیرد.  قرار  موردتوجه  کشاورزان 
با  امهال وام های کشاورزی  با  باید در شرایط خشکسالی 

کشاورزان محروم از آب همکاری کنند.
قانونی  و  مشروع  حق  را  کشت  معوض  پرداخت  وی 
کشاورزان برشمرد و گفت: طبق مصوبه ستاد خشکسالی 
باید با تشکیل صندوق پرداخت معوض کشت به استناد 
بند 14 مصوبه ستاد خشکسالی، توسط صنایع پتروشیمی، 
فولاد و نفت به کشاورزانی که براثر خشکسالی از کشت 
محروم هستند معوض کشت پرداخت شود اما عملًا این 
برای  اراده ای  و  است  کاغذ  روی  در  تنها  مصوبه  از  بند 

عملی شدن آن نیست.
در پایان کشاورزان مصمم گردیدند اولویت اول مطالبات 
و  مجلس  در  مردم  نماینده  استاندار،  به  اصرار  را  خود 
فرماندار شهرستان برای اجرایی کردن بند 14 مصوبه ستاد 

خشکسالی تشکیل صندوق معوض کشت قرار دهند.

شادگان
سرپرستفرمانداریشادگان

دربازدیدازبندرتجاریمطرحکرد؛
ضرورت راه اندازی سامانه 
ثبت سفارش برای کالاهای 

تجاری در بندر شادگان
سرپرست  حکیمی: اعظم عکاس/ و خبرنگار
فرمانداری شادگان به اتفاق جمعی از مسئولین دستگاه های 
تجاری  بندر  در  موجود  مشکلات  رفع  به منظور  محلی 

شادگان بازدید میدانی به عمل آورد.
سعید حاجیان طی این بازدید بابیان اینکه رونق اقتصادی 
و اشتغال زایی شهرستان، توسعه صادرات غیرنفتی و...  از 
برای  می رود  انتظار  گفت:  است،  شادگان  بندر  اهداف 
تحقق این اهداف، همه دستگاه های متولی امور بندر توجه 

ویژه ای داشته باشند.
سرپرست فرمانداری شادگان همچنین درخصوص تکمیل 
ثبت  جهت  موردنیاز  که  خروج  در  و  ارزیابی  ساختمان 
سفارش کالاهای تجاری در بندر شادگان طی تماس تلفنی 
خواستار  استان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل  دریس،  با 

تسریع در تکمیل این پروژه شد.
حاجیان خاطرنشان کرد: این بندر در حال حاضر درزمینه 

صادرات علوفه، دام سبک و سنگین، فعال است.
فرمانداری  سرپرست  بازدید  بعدازاین  است،  شایان ذکر 
شادگان طی جلسه ای که در محل گمرک شادگان برگزار 
شد، مسئولان بندر و گمرک و دریابانی درخواست ها و 
چالش های  و  مشکلات  و  کرده  مطرح  را  خود  مطالبات 
آنان در جهت توسعه صادرات از بندر شادگان موردبررسی 

قرار گرفت.

بهبهان
باحضورمدیرمخابراتمنطقهخوزستان؛

مشکلات حوزه مخابراتی 
بهبهان بررسی شد

با حضور مدیر مخابرات منطقه خوزستان مشکلات حوزه 
مخابراتی شهر بهبهان و بخش های تابعه موردبررسی قرار 

گرفت.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری 
بهبهان، فلاح زاده مدیر مخابرات منطقه خوزستان با محمد 

حری فرماندار شهرستان بهبهان دیدار کرد.
بیان  ضمن  دیدار  این  در  بهبهان  شهرستان  فرماندار 
مشکلات و کمبودهای شهرستان بهبهان به ویژه بخش های 
ثابت،  تلفن  ارتباطات  درزمینه  مرکزی  و  زیدون  تشان، 
مخابرات خوزستان  مدیر  از  دیتا  و  اینترنت  تلفن همراه، 

خواستار بررسی جدی موضوع و حل آنها را کرد.
تأکید  و  تکولوژی  رشد  به  توجه  با  گفت:  حری  محمد 
نیازهای  و  الکترونیک  دولت  خدمات  توسعه  به  دولت 
هنوز  بهبهان  شهر  از  بخش هایی  در  متأسفانه  شهروندان، 
مشکلاتی نظیر نبود امکانات تلفن ثابت و همچنین پوشش 
ناقص تلفن همراه و سرعت پائین اینترنت را شاهد هستیم 
موردبررسی  جدی  به صورت  موارد  این  است  لازم  که 

قرارگرفته و حل شود.
تابعه  شهرستان و روستاهای  افزود: در بخش های  حری 
بسیاری  ارتباطی  مشکلات  ما  عزیز  شهروندان  نیز  تابعه 
پوشش  عدم  و  همراه  تلفن  دهی  آنتن  عدم  آنها  ازجمله 
اینترنت دارند که از مسئولان بارها درخواست بررسی و 

رفع مشکل را نموده ایم.
فرماندار بهبهان در ادامه بابیان نیاز اتصال ادارات شهرستان 
خوزستان  منطقه  مخابرات  مدیر  از  نوری  فیبر  شبکه  به 
درخواست کرد این مورد را در دستور کار قرار داده و 

اقدامات لازم انجام پذیرد.
مدیر مخابرات منطقه خوزستان در این دیدار گفت: چهار 
سایت مخابرات روستایی شامل گرمز، آب امیری، علمدار 
تاکنون تحت سیستم جی اس  انبار قدیم مخابرات که  و 
ام بودند تا پایان مردادماه سال جاری به شبکه همراه اول 
پوشش  افزایش  ضمن  اقدام  این  با  که  می شوند  متصل 
شبکه، ارتقای کیفیت تماس و امکان مشترکان از اینترنت 

همراه نیز فراهم خواهد شد.
فیبر  توسعه شبکه  امر  بهبهان در  بودن  پیشرو  بابیان  وی 
چندین  تاکنون  گفت:  خوزستان  استان  سطح  در  نوری 
متصل  نوری  فیبر  شبکه  به  بهبهان  در  دستگاه  و  اداره 
شده اند و این امکان برای کلیه ادارات بهبهان مهیا است 
و در صورت درخواست این کار بستر آن آماده و سریعاٌ 
انجام خواهد شد. مدیر مخابرات منطقه خوزستان در پایان 
بهبهان  شهرستان  ارتباطات  حوزه  مشکلات  کلیه  گفت: 
بررسی شده و در سفر وزیر ارتباطات به شهرستان بهبهان، 
توسط شخص وزیر  آنها  دستورات لازم درخصوص حل 

صادر خواهد شد.

استان بوشهر
بزرگ ترین شرکت اوره و 

آمونیاک خاورمیانه به ظرفیت 
کامل تولید رسید

گفت:  پردیس  پتروشیمی  شرکت  فنی  خدمات  رئیس 
فاز سوم بزرگ ترین مجتمع تولیدکننده اوره و آمونیاک 

خاورمیانه به ظرفیت کامل تولید رسید.
رضا جعفری در گفت وگو با ایرنا افزود: واحد آمونیاک 
فاز سوم پتروشیمی پردیس از زمان بهره برداری در آبان 
به تولید 327 هزار و 402 تن  ماه پارسال تاکنون موفق 

آمونیاک شده است.
وی اظهار داشت: این میزان تولید معادل 69 درصد برنامه 
پیش بینی شده تا پایان شهریورماه سال جاری است که تا 
زمان تعیین شده 408 هزار تن آمونیاک معادل 85 درصد 

برنامه تولید خواهد شد.
جعفری ادامه داد: در این مدت واحد اوره فاز سوم 401 
هزار و 666 تن اوره تولید کرده که پیش بینی می شود این 

میزان تا پایان شهریورماه به 522 هزار تن افزایش یابد.
رئیس خدمات فنی شرکت پتروشیمی پردیس گفت: بر 
این اساس تا پایان شهریورماه سال جاری واحد اوره فاز 
سوم پتروشیمی پردیس به 70 درصد برنامه پیش بینی شده 

خود دست پیدا می کند.
به عنوان  پردیس  پتروشیمی  یادآور شد: شرکت  جعفری 
آمونیاک  و  اوره  تولیدکننده  مجتمع  بزرگ ترین 
تن  هزار   40 و  میلیون   2 سالیانه  تولید  با  خاورمیانه، 
آمونیاک و سه میلیون 225 هزار تن اوره، 60 درصد تولید 
اوره و آمونیاک ایران را در اختیار دارد و محصولات خود 

را به بیش از 20 کشور جهان صادر می کند.
وی گفت: احداث فاز سوم این مجتمع در سال 1389 در 
حالی آغاز شد که محدودیت های جهانی بسیاری به منظور 
پتروشیمی  و  گاز  نفت،  پروژه های  فعالیت  مختل کردن 

کشور در جریان بود.
به  اعتماد  با  دیگر  بار  بااین وجود  کرد:  اضافه  جعفری 
توانمند  نیروهای  مهارت  و  دانش  به  اتکا  و  تخصص 
داخلی و همچنین با برنامه ریزی و مدیریت کارآمد و نیز 
شناسایی راه حل های میان بر، تأثیر محدودیت ها به حداقل 
رسید و این پروژه در آبان ماه سال 1396 به بهره برداری 

رسید.
میلیون   502 پروژه  این  اجرای  هزینه  شد:  یادآور  وی 
یورو است که از محل درآمد فازهای اول و دوم مجتمع 

پتروشیمی پردیس تأمین شده است.
احداث واحدهای جانبی  این هزینه شامل  افزود:  جعفری 
تن   150 ظرفیت  به  کدام  هر  بویلر   2 ازجمله  یوتیلیتی 
در ساعت، طرح توسعه آبگیر و احداث واحد تولید آب 

دی.ام به ظرفیت 300 مترمکعب در ساعت است.

استان هرمزگان
نخستین هتل جزیره هرمز

تا دهه فجر به بهره برداری 
می رسد

بخشدار هرمز از بهره برداری نخستین هتل جزیره هرمز با 
خبر  فجر  مبارک  دهه  تا  بخش خصوصی  سرمایه گذاری 

داد.
با  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در  حسینی  مجدالدین  سید 
جزیره  هتل  نخستین  رسیدن  بهره برداری  به  خبر  اعلام 
هتل  این  ساخت  کار  گفت:  فجر  مبارک  دهه  تا  هرمز 
تنها  و  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۸۰ با  و  طبقه   ۴ در  که 
فجر و گشایش  مبارک  تا دهه  باقی مانده که  تجهیز آن 

خواهد یافت.
بخشدار هرمز اظهار داشت: این هتل در زمینی به مساحت 
۱۲۰۰ مترمربع و بااعتباری بالغ بر ۲۵ میلیارد ریال توسط 
ساخت  عملیات  است.  گردیده  احداث  خصوصی  بخش 
بخش خصوصی،  سرمایه گذاری  با  هرمز  جزیره  در  هتل 
خاطرنشان  هرمز  بخشدار  است.  شده  آغاز  گذشته  سال 
کرد: بر اساس اعلام سرمایه گذار، این هتل خدماتی را در 

سطح هتل دوتا سه ستاره به گردشگران ارائه خواهد داد.
نماینده عالی دولت در جزیره هرمز بیان داشت: این  هتل 
در فاز نخست بیش از ۶۰ نفر قادر به پذیرش است و در 
پذیرش  نفر  تا ۲۰۰  است حداقل  قادر  بعدی آن  فازهای 

نماید و توان پذیرایی از ۵۰۰ نفر را دارد.
حسینی بابیان اینکه، این هتل نخستین هتل جزیره هرمز 
محسوب می شود، اظهار داشت: با راه اندازی این هتل آمار 
افزایش  هرمز  جزیره  و  استان  به  ورودی  گردشگران 

خواهد یافت.
جزیره  در  هتل  ساخت  اینکه  به  اشاره  با  هرمز  بخشدار 
هرمز رضایتمندی گردشگران را به دنبال خواهد داشت، 
تصریح کرد: در حال حاضر گردشگران ورودی به جزیره 
یا در قالب تورهای یک روزه به جزیره سفر می کنند و یا 

در خانه های بومیان جزیره اقامت می کنند.
با  امیدواریم  گفت:  هرمز  در  دولت  سیاسی  نماینده 
برای  بیشتری  سرمایه گذاران  هتل،  این  از  بهره برداری 
ساخت مکان اقامتی در قالب های مختلف مسافرخانه، هتل 

و هتل آپارتمان به بخشداری هرمز مراجعه کنند.
و  تاریخی  آثار  داشتن  با  را  هرمز  جزیره  هرمز  بخشدار 
طبیعی منحصربه فرد، یکی از زیباترین جاذبه های توریستی 

کشور و بهشت زمین شناسان معرفی کرد.

استان کهگیلویه و بویراحمد

712 طرح به کمیته بررسی 
تسهیلات کهگیلویه و بویراحمد 

معرفی شد

و  کهگیلویه  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
معدنی،  صنعتی،  اشتغال زای  طرح   712 گفت:  بویراحمد 
دبیرخانه  به  سازمان  این  توسط  خانگی  مشاغل  و  صنفی 
کمیته فنی بررسی تسهیلات این استان با مبلغ 2 هزار و 

500 میلیارد ریال معرفی شد.
اظهار  ایرنا  خبرنگار  با  گفت وگو  در  دیودیده  داریوش 
داشت: از مجموع یک هزار و 327 متقاضی ثبت نام کننده 
در سامانه کارا، تعداد 712 طرح دارای مجوز قانونی بوده 

و مورد تأیید این سازمان واقع شد.
از مجموع 712 طرح معرفی شده، 312 طرح  افزود:  وی 
اشتغال  شورای  تسهیلات  بررسی  فنی  کمیته  تأیید  مورد 
قرار گرفتند و برای دریافت تسهیلات به بانک های عامل 

معرفی شدند.
دیودیده بیان کرد: از این تعداد 311 طرح معرفی شده به 
بانک های عامل کهگیلویه و بویراحمد تاکنون 79 مورد 
نفر   276 اشتغال زایی  با  ریال  میلیارد   65 مبلغ  با  آنها  از 

تسهیلات دریافت کرده اند.
نرخ بیکاری کهگیلویه و بویراحمد در سال 1395، 17.7 
به  با 4.4 درصد کاهش  بوده که در سال 1396،  درصد 

13.3 درصد رسید. 

احتکار میلیاردی کالاهای اساسی در کازرون ناکام ماند
فرمانده انتظامی شهرستان کازرون گفت: سه انبار کالای اساسی و مواد غذایی در این شهرستان که در 

آن مقادیر زیادی برنج، روغن و شکر احتکار شده بود، کشف و پلمب شد. 
خبرنگاروعکاس/علیرضاگلچین:سرهنگ محمد عبادی نژاد افزود: در این انبارها 116 تن برنج، 
26 تن شکر و یک هزار و 350 قوطی روغن خوراکی احتکار شده بود. وی ادامه داد: ارزش اقلام توقیف 
 شده در این انبارها افزون بر یک میلیارد تومان تخمین زده می شود. فرمانده انتظامی کازرون گفت: انبارها 

با حکم قضایی پلمب شدند و روند قانونی در برخورد با متخلفان در حال پیگیری است. 
نگهداری کالاهای اساسی در انبارها با هدف افزایش نرخ و فروش با سود بیشتر ازجمله موارد تخلفی است 
که با عنوان احتکار شناخته می شود و برخورد با آن در دستور کار دستگاه های نظارتی و انتظامی است.


